

Verslag Algemeen Bestuur

Datum	19-04-2023
Tijd	10:00 - 11:30
Locatie	Via teams
Voorzitter	Mark Boumans

1 **Opening en mededelingen**

H. ter Lindert vervangt A. Stapelkamp.

S. Veneman meldt dat ze een ambtelijk vervolgoverleg heeft gehad met Montferland. Montferland verwacht in april alle informatie gereed te hebben. Ook verwachten ze deze maand antwoord van de provincie te hebben.

Vanuit het AB wordt aangegeven dat het belangrijk is dat we voor ogen houden wat toetreding ons oplevert. Wat is onze inzet en lijn, los van het wensenlijstje van Montferland. Afgesproken wordt dat de inhoud geagendeerd wordt voor het AB. **Actie**

S. Veneman

Toetreding maakt onze samenwerking robuuster, de wensen lijken niet onredelijk. Onze woondeal moet wel overeind blijven en onze samenwerkingscultuur is leidend. De individuele Raden zullen uiteindelijk een besluit moeten nemen over wel of niet toetreden.

Collegetweedagse

Er zijn twee ideeën: Aken/Maastricht en Straatsburg. Voor beide is een goed programma te maken. Als we naar Straatsburg gaan moeten we wel een dag eerder weg vanwege de reistijd.

M. Besselink geeft aan de 6 sept. A. van Hout op werkbezoek komt. Dus dat maakt vertrek eerder lastig.

Doel is dat zoveel mogelijk collegeleden aanwezig zijn en dat we naast een inhoudelijk interessant programma vooral ook met elkaar zijn.

Het algemeen bestuur is enthousiast over Straatsburg, maar ziet wel een risico dat er dan minder mensen mee gaan.

Afgesproken wordt dat de tweedaagse naar Aken/ Maastricht gaat. **Actie W.**

Stortelder

Daarnaast zal een apart bezoek aan Straatsburg worden georganiseerd voor belangstellenden. Eventueel ook met Duitse partners. **Actie J. Bengevoord**

2 **Lobby/Lentefestival**

Voor kennisgeving aangenomen.

S. Veneman meldt dat het midzomerfestival op 21 juni niet doorgaat. In de Board bleek dat er verschillende beelden over het doel waren (feest, juist ondernemers aantrekken, in gesprek met inwoners etc.) die moeilijk verenigbaar waren in één feest. Gekeken wordt nu of in de derde week van september het vijfjarig bestaan op meerdere momenten gevierd kan worden. Die week is er zowel een Achterhoek Raad als een Achterhoek Dag. Feitelijk zijn we ook in september 2018 van start gegaan.



Het AB geeft mee: organiseer vooral ook iets voor mensen (ondernemers, mensen die bijdragen aan projecten, inwoners) waar we nu nog niet (veel) mee in contact zijn.

O. van Dijk constateert n.a.v. de beslisboom dat we verschillende beelden uitdragen. SmartHub-regio, SDG-regio, Geluksregio. Daar moeten we wel alert op zijn en de verbinding in blijven zoeken.

A. Bronsvort geeft mee dat vanuit Elke Regio Telt vooral ingezoomd wordt op lage brede welvaart. Het is belangrijk om als Achterhoek het signaal te geven dat om de brede welvaart op orde te houden juist ook aandacht moet zijn voor zaken die onder druk staan: zoals de ziekenhuizen, bereikbaarheid etc. Het goede verhaal vertellen.

M. Besselink ziet ook graag in het Lentefestival de koppeling met Elke Regio Telt. Idee is om TZA mee te nemen naar het festival?

3 **GROS, toelichting J. Bengevoerd (i.a.v. A. Arends)**

J. Bengevoerd geeft een toelichting op GROS (presentatie is toegevoegd aan iBabs). Om meer zicht te krijgen op mogelijkheden Interreg VI kunnen gemeenten Ellen Jansen van de provincie uitnodigen om met name voor ondernemers de mogelijkheden van Interreg te vertellen. Met goede voorbeelden van projecten die lopen.

J. Bengevoerd is bereid ook in andere gremia (Colleges, Board, tijdens Achterhoek Dag etc.) een toelichting te geven.

Verder is zinvol te weten dat:

- Voor kleinere People tot People projecten naast 50% Interreg subsidie, de provincie 25% bijdraagt.
- Voor de Euregiovergaderingen wordt vanuit de Duitslandcoördinatoren één annotatie geschreven voor alle leden. Ook goed om aan deze leden de presentatie te geven. Dat verhoogd misschien ook de opkomst tijdens de Euregioraad vergaderingen. **Actie J. Bengevoerd**
- 6 juni worden er workshops rondom het memorandum georganiseerd. Nadere informatie volgt.

N.a.v. meldt S. Veneman dat in het DB het voorstel voorligt om 8RHK leadpartner te laten zijn (Interreg, Euregio Rijn Waal) voor de verkenning van de Snelle Fietsverbinding Emmerich – Doetinchem – Zevenaar.

4 **Kaderbrief begroting 2024**

Akkoord.

S. Veneman meldt dat de rente inkomsten er zeer positief uitzien. Ze wil deze incidentele middelen graag inzetten voor enkele (personele) knelpunten bij het Ruimtelijke perspectief en de lobby richting Den Haag. Dit wordt inhoudelijk voorgelegd aan het DB. In Burap1 komt dit als verzamelwijziging van de begroting terug in het algemeen bestuur.

5 **Financiële verordeningen en doelmatigheid/doeltreffendheid**

H. te Lindert vraagt of Artikel 7 lid 1 waarin aangegeven wordt dat “een eventueel overschot in het jaarrekeningresultaat wordt toegevoegd aan het investeringsfonds met een beperking tot maximaal € 0,50 per inwoner” wel moet worden opgenomen in een verordening. Maken we het dan niet inflexibel?



S. Veneman antwoordt dat het wel iets minder flexibel worden, maar nu is het niet goed vastgelegd, terwijl hier in de Achterhoek Werk Door door de Raden wel een besluit over is genomen. Het aanpassen van de verordening is ook niet erg veel werk.

6 Instructie Secretaris Regio Achterhoek

Akkoord.

7 Vrijval beschikte Regio Deal gelden

Akkoord.

8 Project SHII 2.0, gebiedsopgave middelen

Akkoord.

9 Concept agenda ontmoeting met Achterhoek Board 11 mei (16.00 - 18.00 uur)

Akkoord. J. van Oostrum is verhinderd.

10 Verslag van de vergadering van 1 februari 2023

Het verslag wordt vastgesteld.

N.a.v. agendapunt 5 meldt S. Veneman dat met L. Olsthoorn is afgestemd over de Bibob toets. Hieruit kwam naar voren dat Regio Achterhoek de Wet Bibob kan toepassen bij subsidieverstrekingen. De Regio heeft daarvoor wel een mandaat van het Rijk nodig. Dit mandaat hebben wij (nog) niet.

De subsidieaanvragen die bij de Regio Achterhoek worden gedaan, doorlopen een ander traject dan subsidieaanvragen bij een gemeente. Bij de Regio wordt de aanvraag in verschillende gremia door personen met verschillende belangen besproken en beoordeeld. Zo dient er bijvoorbeeld draagvlak voor het verzoek te zijn bij de drie O's. Zo'n voorwaarde verhoogt de drempel wat misbruik van de subsidie betreft. Waardoor minder snel een Bibob toets nodig zal zijn.

Wel kunnen we met behulp van de kennis van gemeentelijke Bibob coördinatoren bekijken of er nog tips zijn om het aanvraagtraject bij de Regio te verbeteren.

11 Rondvraag en belangrijke data

J. Bengevoord meldt dat er een ambtelijke projectgroep de Open Days aan het voorbereiden is. In het volgend AB kijken wie er mee gaat. Het vinden van een hotel is nog wel een uitdaging.

M. Besselink wil graag dat bij de belangrijke data aangegeven wordt of en zo ja wat er van de AB-leden verwacht wordt. **Actie W. Stortelder**

S. Veneman meldt dat er in de Thematafel Wonen en Vastgoed een voorstel is goedgekeurd om een regionale projectleider voor huisvesting Arbeidsmigranten in de huren. Vanuit de Regio zullen wij de aansturing en coördinatie doen. Het is budgettair neutraal en komt via een begrotingswijziging terug bij de Burap1.

M. Boumans bedankt de AB leden voor deelname aan het bestuurlijk diner Onverwachte Hoek. Hij komt binnenkort met een voorstel om de samenwerking met



De Graafschap voor twee jaar te continueren. J. van Oostrum wil wel een goede evaluatie om een besluit hierover te kunnen nemen.

11 mei ontmoeting Board - AB (16.00- 18.00)

31 mei Lentefestival (voorheen lentediner) (i.a.v. H. de Jonge)

9 juni werkbezoek CDA Kamerlid J. v.d. Berg (zorg) en Judith Tielen van de VVD
NAJAAR

7/8 sept: College Tweedaagse

15 september: finale Eo Wijersprijsvraag

21/22 september: AEBR (in Achterhoek/Euregio)

25-29 sept: vieren 5 jarig bestaan (25 Achterhoek Raad, 28 Achterhoek Dag)

9-11 oktober: Open Days Brussel

6 december 5de Grenslandconferentie

13 december vierde congres Achterhoek Monitor (15.00- 17.00 uur, de Storm)

Vastgesteld d.d. 31 mei 2023

**drs. S. Veneman MBA,
secretaris/directeur**

**mr. M. Boumans MBA MPM,
voorzitter**